
Motie  onderzoek nascheiding afval

De gemeenteraad van Renkum, in vergadering bijeen op 30 oktober 2024,

- Draagt het college op onderzoek te doen om met zekerheid te kunnen stellen dat de huidige  
afvalserviceniveau en met name de ophaalfrequentie de goedkoper is dan een ophaal frequentie 
op basis van nascheiding.

- Dit moet een kleinschalig onderzoek zijn zodat dit volgende maand inzichtelijk is bij het 
vaststellen van de gemeentelijke belastingen en heffingen.

Fractie Renkum Rechttoe Rechtaan

Raad 28 oktober en 30 oktober 2024
De motie is unaniem aangenomen met 22 stemmen voor (RRR, 
PRD CDA, GB, GL, VVD, D66, PvdA) en 0 stemmen  tegen.


